
رئیس فدراسیون تکواندو: سفر کیمیا 
علیزاده به اروپا تفریحی است

رئیس فدراس��یون تکواندوی ایران به خبر مهاجرت 
کیمیا علیزاده، تکواندوکار تیم ملی به اروپا واکنش نشان 
داد. به نقل از روابط عمومی فدراسیون تکواندو، سیدمحمد 
پولادگر، رئیس فدراسیون تکواندو ضمن ابراز بی اطلاعی 
از عل��ت تصمیم کیمیا علیزاده ب��رای مهاجرت به اروپا، 
گفت: برخلاف برخی جوس��ازی ها و شایعات رسانه های 
بیگانه، علیزاده نه تنها به مربی خود حتی به پدرش هم 
هدف از این سفر را تفریح و استراحت عنوان کرده و جای 
شگفتی است که در شرایط حساس کنونی کشور، برخی 
رسانه های بیگانه با اهداف سیاسی به سفر این ملی پوش 
کشورمان پرداخته اند. وی ادامه داد: طی این سال ها کمیته 
المپیک، وزارت ورزش و فدراسیون تکواندو نهایت سعی 
و ت��لاش خ��ود را در حمایت از علیزاده انج��ام داده اند و 
افتخارآفرینان ورزش کشور همواره مورد حمایت همه جانبه 
مجموعه ورزش کشور بوده اند اما در عین حال بزرگ ترین 
و مهم ترین حامی تنها بانوی مدال آور تاریخ المپیک ایران، 
مردم فهیم و قدرشناس کشورمان بوده اند. اینکه از سوی 
برخی رسانه های بیگانه و فرصت  طلب موضوعاتی از جمله 
بی توجهی و محدودیت و اینجور موارد درباره ایشان مطرح 
می شود کذب محض، غیرمنصفانه و دور از واقعیت است. 
پولادگر در پایان گفت: برای هر ملی پوش در مسیر قهرمانی 
میلیاردها تومان از بودجه بیت المال هزینه می شود و وظیفه 
ماس��ت که در تمام لحظات چه در دوران آماده سازی و 
تمرینات و چه هنگام مسابقات، ملی پوشان خود را کاملا 
رصد کرده و شرایط روحی و جسمی آنها را پایش کنیم. 
برای مسؤولان وزارت ورزش و فدراسیون تکواندو همواره 
آرامش روحی و روانی و سلامت جسم و جان ورزشکاران 

اهمیت ویژه ای داشته است.

تساوی ایران و ازبکستان
در روز فرصت سوزی

دیدار تیم های ملی ایران و ازبکستان با تساوی یک- یک 
به پایان رس��ید. تیم  ملی فوتبال امید ایران پنجشنبه در 
نخس��تین دیدارش در مرحله گروه��ی انتخابی المپیک 
۲۰۲۰ توکیو به مصاف ازبکس��تان رف��ت که این دیدار با 
تس��اوی یک- یک به پایان رسید. در این دیدار کوبیلوف 
در دقیقه ۳۷ برای ازبکستان و دهقانی در دقیقه ۵۷ برای 
ایران گلزنی کردند. با این نتیجه، ۲ تیم یک امتیازی شدند 
و فعلا در رده های دوم و سوم گروه سوم انتخابی المپیک 
قرار گرفتند. کره جنوبی با پیروزی یک بر صفر برابر چین، 

صدرنشین روز نخست این گروه شد.

مسی و سوارس با اخراج والورده 
مخالفت کردند

۲ س��تاره تیم بارس��لونا به حمایت از سرمربی  تیم شان 
پرداختند و عنوان کردند به طور کامل از این مربی حمایت 
می کنند. به نقل از ساکرنت، لیونل مسی بعد از شکست در 
نیمه نهایی سوپرجام اسپانیا برابر اتلتیکومادرید با حمایت از 
ارنس��تو والورده که خطر اخراج از این تیم را حس  می کند، 
گفت: ما کاملا به ارنستو والورده ایمان داریم و از او حمایت 
می کنیم. این طبیعی است که وقتی تیم نتیجه نمی گیرد یا 
به اهداف خود نمی رسد و مثل قبل بازی نمی کند، مربی تیم 
مورد انتقاد قرار گیرد و چنین صحبت هایی مبنی بر اخراج 
وی نیز بیان شود. نمی توانیم اشتباهات بچگانه انجام دهیم. 
مدت هاست که تیم ما با مشکل بازی می کند. ما تا دقیقه 
۸۰ بازی توانستیم بر بازی مسلط باشیم و برنده بازی بودیم 
ولی اشتباهات بچگانه ای که انجام دادیم باعث شد ما نتوانیم 
نتیج��ه را حفظ کنیم و ب��ا دریافت ۲ گل دیرهنگام بازنده 
شدیم. همچنین لوئیس سوارس، مهاجم اروگوئه ای بارسلونا 
نیز گفت: مربی تیم ما به هیچ وجه سزاوار سرزنش نیست 
و آینده او در باش��گاه اس��ت. او تمام تلاش خود را برای این 
دیدار و سایر بازی ها انجام داده است و بازیکنان همه حامی او 
هستند و فکر نمی کنم او نقشی در این شکست داشته باشد. 
با شکست بارسلونا در این دیدار، احتمال برگزاری ال کلاسیکو 
در فینال سوپر جام اسپانیا از بین رفت و ۲ تیم اتلتیکومادرید 

و رئال مادرید در دیدار نهایی برابر هم قرار خواهند گرفت.

مخالفت باشگاه استقلال
با درخواست فسخ قرارداد میلیچ

باشگاه استقلال با درخواست فسخ قرارداد میلیچ مخالفت 
کرده و به او گفته باید در اس��رع وقت به ایران بازگردد. به 
نقل از باشگاه استقلال، هروویه میلیچ در پایان رقابت های 
نیم فص��ل اول و پیش از ترک تهران فرد معتمدی را جهت 
دریافت مطالبات خود به باشگاه استقلال معرفی کرد و حقوق 
میلیچ به نماینده او پرداخت و رسید آن برای مدافع کروات 
و وکیلش ارسال شد. قرار بود میلیچ چهارم ژانویه )۱۴ دی 
۱۳۹۸( به تهران بازگردد اما به دلیل تولد فرزندش خواستار 
مرخصی بیشتری شد که مورد موافقت کادرفنی تیم استقلال 
قرار گرفت. طبق برنامه قبلی میلیچ باید روز پنجشنبه )۹ 
ژانویه( وارد تهران می ش��د اما وکی��ل او از طریق ایمیل به 
باشگاه استقلال خبر داد که وی می خواهد قراردادش را فسخ 
کند. باشگاه استقلال جهت حضور قدرتمند در نیم فصل دوم 
رقابت های لیگ برتر به مدافع ارزشمند خود نیاز دارد و میلیچ 
موظف اس��ت در اسرع وقت به تهران بازگردد و باشگاه این 

موضوع را به جد پیگیری خواهد کرد.

اخبار

ورزشی
صعود مقتدرانه تیم ملی والیبال به نیمه نهایی با شکست چین

تیم  ملی والیبال ایران در آخرین بازی خود از مرحله گروهی رقابت های انتخابی المپیک قاره آسیا، مقابل چین به برتری ۳ بر صفر رسید. تیم 
ملی والیبال ایران در آخرین بازی خود از دور گروهی رقابت های انتخابی المپیک ۲۰۲۰ قاره آسیا در چین، مقابل تیم  میزبان به میدان رفت که 
در یک بازی راحت و با حساب ۳ بر صفر به برتری رسید تا به عنوان تیم نخست گروه اول راهی مرحله نیمه نهایی این مسابقات شود.

ستار همدانی، بازیکن سابق استقلال که پس از استعفای جواد 
زرینچه، سرپرست این تیم شد، پس از یک ماه حضور و با آمدن 
فرهاد مجیدی به عنوان سرمربی جدید، از سمت خود استعفا 
کرد. »وطن امروز« درباره این استعفا و وضعیت استقلال با ستار 

همدانی گفت وگویی انجام داده است.
***
  چه شد که شما نیامده، رفتید؟

به هرحال هر زمانی که احساس کنیم تیم محبوب مان به ما 
نیاز دارد، سعی می کنیم آنچه را از دست مان برمی  آید انجام دهیم. 
وقتی پیشنهاد از باشگاه دریافت کردم، با توجه به شرایط استقلال 
که نیاز به کمک داشت، آن را قبول کردم. پس از مشخص شدن 
اعضای هیات مدیره و کادرفنی جدید دیگر می دانستم تیم راهش 
را پیدا می کند و به س��مت موفقیت خواهد رفت. روز سه شنبه 
پس از اولین تمرین و صحبت هایی که با فرهاد مجیدی داشتم، 
متوجه ش��دم او مایل به همکاری با من نیست. من هم احترام 
گذاشتم. استقلال این مدت حواشی زیادی داشت و نخواستم به 
آن ذره  ای اضافه کنم، به  خاطر همین بدون صحبت بیش��تری 

قبول کردم از سرپرستی استقلال کنار روم.
  مجیدی علنی گفت شما در تیم من نباشید؟

ایشان گفت من تیم خودم را می خواهم در استقلال داشته 
باشم. من هم گفتم درست است که انتخاب سرپرست در حیطه 
وظایف شما نیست اما به  خاطر اینکه تیم آسیب نبیند و به حاشیه 

جدید دامن نزنم قبول می کنم.
  شایعاتی درباره استعفای شما در فضای مجازی منتشر شده که 
فرهاد مجیدی به دلیل مصاحبه ۴ سال پیش شما و نقد او دلخور 

است و همین باعث کنار رفتن شما شده است.
واقعیت��ش در حد ۲ دقیقه  کنار هم بودیم و من نگذاش��تم 
صحبت آقای مجیدی طولانی ش��ود و بعد از همان جمله اول 
که ایشان نظرش را گفت، خداحافظی کردم. نیازی به بحث هم 

نبود. همه ما هر چه داریم از استقلال و هوادارانش است، بنابراین 
نیازی نبود حاشیه را برای تیمم بیشتر کنم.

  کمی درباره استراماچونی، سرمربی نیم فصل اول استقلال هم 
صحبت کنیم. او تیمی ساخت که هواداران پس از سال ها ناکامی 
امیدوار شدند می شود قهرمان شد اما داستان خوب پیش نرفت 
و او استقلال را ترک کرد. درباره نیامدن استراماچونی چه کسی 

یا کسانی مقصر بودند؟
موضوع استراماچونی به ۲ بخش تقسیم می شود؛ بخش اولش 
تنها به استقلال ارتباط پیدا نمی کند، بلکه تمام تیم های ما را در 
بر می گیرد. شما دیدید تیم های ملی، پرسپولیس و... هم با این 
مش��کل روبه رو بودند. بخش دوم اما مربوط به باشگاه استقلال 
است؛ جایی که پرداختی ها به موقع انجام نشد و در واقع مدیران 
ما در زمان مناس��ب به تعهدات ش��ان عمل نکردند. البته آقای 
استراماچونی هم کمی در این بخش مقصر بود. او می توانست تا 
نیم فصل اول کنار تیم باشد و بعد تصمیم بگیرد. این را هم باید 
بگویم هر کاری را که مدیران و بویژه آقای خلیل زاده پس از رفتن 
او و برای بازگشتش می توانستند انجام دهند انجام دادند. پس 

از دریافت پول، سرمربی باید سریع می آمد که متأسفانه نیامد.
  درباره مدیران استقلال صحبت کردید؛ به نظر شما با حضور 
شخصی مثل عبدالرضا موسوی، مشکلات مالی تیم رفع می شود؟

آقای موسوی کسی است که در گذشته هم به استقلال کمک 
کرده و یکی از عاشقان فوتبال است. آقای خلیل زاده هم این یک 
ماهی که در تیم بودم، شاهد بودم تمام تلاشش را کرد تا مشکلات 

مالی استقلال رفع شود.
  به نظر شما انتخاب فرهاد مجیدی به عنوان جانشین مربی 
موفقی مثل استراماچونی درست بود؟ هواداران هم می گفتند چرا 
مجیدی سر حرفش نماند که تا زمانی که ما راضی نباشیم او نیاید؟
من همیش��ه به این اعتقاد دارم که تیم استقلال متعلق به 
هوادارانش اس��ت اما بازیکنانی که چه یک روز و چه ۱۰ س��ال  
پیراهن تیم را می پوشند، حق این را دارند که در بخش اجرایی 
یا فنی باشگاه حضور داشته باشند. به  خاطر همین هرکسی که 
فکر می کند می تواند با توانایی هایش کمک کند، می تواند سرمربی 

شود. امیدوارم کادر فنی جدید استقلال از فرصت طلایی ای که 
در اختیارشان قرار گرفته، بخوبی استفاده کنند.

  یعنی شما امیدوارید تیم مجیدی همان روند تیم استراماچونی 
را ادامه دهد؟

انسان با امید زنده است.
  ی�ک اتفاقی هم در اولین تمری�ن و روز معارفه رخ داد. چند 
بازیکن اعتصاب کردند و حاضر نشدند به تمرین بیایند و گفته 

می شود با آنها تماس گرفتند و بالاخره آمدند؛ درست است؟
به هر حال باید به تیم بزرگی مثل استقلال توجه بیشتری 
ش��ود. همان اتفاقی که برای استراماچونی افتاد، برای بازیکنان 
هم رخ داد. چه فرقی می کند؟ بازیکنان هم باید مطالبه خود را 
بگیرند. آنها از طریق فوتبال زندگی خود را می گذرانند. بازیکنان 
مشکلی نداشتند اگر مسؤولان می گفتند ۱۰ روز یا یک ماه دیگر 
پول پرداخت می کنند. مشکل این بود که چرا وقتی می گویند 
فلان روز پرداخت می کنیم این اتفاق نمی افتد و بدقولی می کنند. 
به خاطر همین یکس��ری مشکلات ایجاد شد که خدا را شکر با 

پیگیری ها، بازیکنان به تمرین آمدند.
  آق�ای خلیل زاده با بازیکن�ان غایب تماس گرفت که 

بازگردند؟
نه! سیدحس��ین حس��ینی ب��ا اکث��ر بازیکنان 

تم��اس گرف��ت و تم��ام تلاش��ش را 
کرد ک��ه آنها ب��ه تی��م بازگردند.
  به نظر شما استقلال همچنان در 

کورس قهرمانی می تواند باشد؟
ببینید! مشکلات در استقلال 
زیاد اس��ت و نمی توان گفت 
هم��ه چی��ز در تی��م عالی 
پیش می رود. به قول یکی 
از اعض��ای هیات مدیره این 

تیم از ریل قطار خارج ش��ده 
و باید کمک کنیم به مسیر اصلی 
بازگردد. فکر می کنم اتفاقات خوبی 

در راه باشد.
  سؤال آخر درباره شهادت سردار قاسم سلیمانی است؛ از نظر 

شما او چگونه مردی بود؟
حاج قاسم سلیمانی یک فرد نبود؛ او یک مکتب بود. من به 
عنوان عضو کوچکی از جامعه از مردم تشکر می کنم. آنها فرق 
کسانی را که خادم هستند با سایرین تشخیص می دهند. حضور 
پرتعداد مردم در مراسم تشییع سردار سلیمانی در نقاط مختلف 
 کشور نشان می دهد چقدر مردم ما آگاه هستند. مسؤولان ما هم
باید مشکلات مردم را رفع کنند، چرا که ما بهترین مردم را داریم. 
البته در میان ما مسؤولانی هستند که خادم کشورند اما سرآمد 
همه آنها حاج قاسم سلیمانی بود. او با بودنش یک طور خدمت 
کرد و با رفتنش طوری دیگر؛ تا جایی که این اتحاد ملی شکل 
گرفت و ما این روزها شاهدش هستیم. امیدوارم همه ما سردار 
سلیمانی را که با تمام وجود برای کشورش زحمت کشید، الگو 
قرار دهیم. حاج قاسم آنقدر از خودش رد پای خوبی به جا گذاشته 

که زبان قاصر از توصیف آن است.

ستار همدانی در گفت وگو با »وطن امروز« درباره استعفایش از سرپرستی استقلال:

خودم رفتم تا استقلال آسیب نبیند 

استقلال امروز بیش از هر زمان دیگری محتاج »آرامش« رختکن 
اس��ت و این گوهر بی همتا خلق نمی شود مگر با همکاری بزرگان 
این تیم با فرهاد مجیدی. بدون تردید خروج پرحاشیه استراماچونی 
از رأس هرم مدیریت فنی آبی ها، هواداران این تیم را بیشتر از هر 
زمان دیگری مستعد بروز اعتراض می کند. وظیفه چه کسانی است 
که این فضا را کنترل کنند؟ کدام بازیکنان باید عصای دست فرهاد 
مجیدی باشند تا س��رمربی جدید، بتواند دوره گذار را به سلامت 
پشت سر بگذارد؟ وریا غفوری شاید مهم ترین مهره این پازل باشد 
اما آنچه سه شنبه و چهارشنبه هفته گذشته رخ داد زنگ خطری 
بود برای استقلال و هواداران این تیم؛ حادثه ای که نباید بی تفاوت 
از کنارش گذشت و تصور کرد موضوع چندان مهمی نبود و نیست. 
سه شنبه هفدهم دی ماه ۹۸ هم نخستین تمرین استقلال بعد از 
تعطیلی نیم فصل بود و هم نخستین جلسه ای که آنها باید با فرهاد 
مجیدی بدون استراماچونی کار را شروع می کردند اما وقتی جلسه 
معارفه شروع شد مجیدی و اعضای مدیریت، متوجه شدند خبری 
از  بازیکنان به اصطلاح بزرگ و شاخص تیم نیست. به واسطه عدم 
پرداخت قسط  بازیکنان، بزرگان تیم در تصمیمی که از قبل اتخاذ 
شده بود، ترجیح دادند با این اهرم مهم، طلب شان را زنده کنند. چه 
اتفاقی بدتر و تلخ تر از این برای مجیدی که با شک و تردید بسیار 
زیاد، حاضر به قبول سرمربیگری استقلال شد؟ با این وجود بعد از 
تماس خلیل زاده با تک تک بازیکنان معترض، از آنها خواسته شد به 
واسطه احترام به سرمربی جدید و همچنین احترام به جلسه معارفه، 
خودشان را به مجموعه ورزشی تهرانسر برسانند، البته سرپرست تیم 
به همه آنها وعده داد تا پایان هفته همه مطالبات شان را پرداخت کند. 
نکته تامل انگیز آنکه همه بازیکنان آمدند جز وریا غفوری که کاپیتان 
تیم به شمار می رود. اصرارهای خلیل زاده مورد قبول کاپیتان واقع 
نشد تا دست آخر مجیدی مجبور شود نخستین تمرینش را بدون 

حضور کاپیتان استارت بزند. 
البته نگاهی به واکنش هواداران استقلال در شبکه های اجتماعی 
نشان می دهد که اکثریت آنها از این نافرمانی غفوری ناراحت بودند و 

عقیده داشتند اگر وریا در این برهه حساس به آرامش تیم کمک نکند، 
بعید است مجیدی توان عبور از این گردنه پر خطر را داشته باشد. 

وریا به دنبال چیست؟ ■
نگاهی به رفتار و گفتار کاپیتان استقلال در یک فصل اخیر نشان 
می دهد او بشدت خواهان خلق فضایی متفاوت برای خودش نزد 
افکار عمومی است. با اصرار عجیبی می خواهد خودش را حامی مردم 
و هواداران نشان دهد، از این رو از هر فرصتی برای ابراز عقیده اش 
استفاده می کند. بی توجه به اینکه شاید بسیاری از این »رفتارها« 
به ضرر تیمی تمام ش��ود که او بازوبند هدایتش را بر بازو بس��ته 
است. وریا می خواهد به گونه ای خودش را نماد اعتراض به »جریان 
موجود« نشان دهد اما از سوی دیگر وقتی منافع خودش در میان 
باشد رفتارهای متناقضی را بروز می دهد. او بارها به واسطه زادگاه 
و نژادش از کولبرها حمایت کرد و تلاش داشت با این حربه، توجه 
فعالان اجتماعی را به خویشتن جلب کند اما وقتی کار به امضای 
قرارداد رسید ناگهان جملات روشنفکرانه و حامی  طبقه محروم را 
از یاد برد و قبل از شروع فصل جدید، خواهان ثبت قراردادی عجیب 
و یک طرفه شد. اگر علی خطیر مقابل او قرار نمی گرفت، غفوری قصد 
داش��ت با قراردادی چندساله در این سن و سال، فصلی دست کم 
۳ میلیارد تومان از استقلال مطالبه کند که با درایت و آینده بینی 
معاون سابق باشگاه استقلال، باشگاه بدون آنکه تسلیم این خواسته 
غیرمعمول شود، وریا را مجبور به تمدید قرارداد با مبلغی بسیار کمتر 
از پیشنهاد اولیه کرد. ریشه بسیاری از نقدهای کاپیتان استقلال علیه 

علی خطیر را باید در این ماجرا جست وجو کرد.
او به همراه یکی از اعضای هیات مدیره اس��تقلال در تعطیلات 
تابس��تان به خانه علی خطیر رفت و به گفته معاون سابق آبی ها، 
خواهان خروج یکی از بازیکنان قدیمی از اس��تقلال ش��د. وریا که 
می دانس��ت در صورت خروج این فرد او کاپیتان نخست استقلال 
می شود، در این سناریو بیشترین تلاش را کرد و این فرد از اولین 

نفراتی بود که از استقلال جدا شد. 
استقلال به واسطه طرفداران میلیونی اش همانند پرسپولیس به 
خودی خود مستعد تولید حاشیه است و اگر بازیکنان بزرگ و کادر فنی 
و مدیریتی دو تیم، نتوانند مقابل این حواشی قد علم کنند، به راحتی 
هر چه تمام تر، جریان مرموز توطئه چینی در رختکن و همچنین 

حجم انبوه اخبار غیر واقعی، این دو تیم پرطرفدار را زمینگیر می کند. 
از این رو همواره کاپیتان های س��رخابی نقش تعیین کننده ای 
در آرامش تیم های ش��ان دارند. برانکو همواره یکی از ارکان اصلی 
موفقیت های پرس��پولیس را مدیریت سیدجلال حسینی عنوان 
می کرد؛ چه در زمین به عنوان یک بازیکن بزرگ تر با شاخص های 
فنی متمایز، چه در نقش کاپیتان در رختکن که حاشیه را در نطفه 
مهار می کرد. آیا امروز وریا غفوری می تواند این نقش را برای فرهاد 
مجیدی ایفا کند؟ آنچه در نخستین تمرین استقلال و مراسم معارفه 
سرمربی این تیم از طرف بازیکنان بزرگ و بویژه غفوری رخ داد  و 
همچنین غیبت مجدد او در تمرین روز چهارشنبه به خودی خود 
بیان کننده خیلی از اتفاقات است. سرمربی جدید آبی ها که منتظر 
کمک بازیکنان بزرگ تر تیم بود، بعد از تماس خلیل زاده ش��اهد 
حضور تک تک شان در تمرین بود اما در نهایت تعجب وریا غفوری 
باز هم مطالبات مالی را بهانه کرد و مدعی شد در صورت پرداخت 
این مبلغ در تمرین حاضر می شود. شاید در نگاه نخست باید حق 
را به بازیکنان داد تا پیگیر حق و حقوق ش��ان باشند اما کاپیتان و 
بزرگ تر تیم که می بایس��ت دست راست مربی باشد، اگر در صف 
بازیکنان جوان و خام قرار گیرد آن وقت انتهای راه کاملا مشخص 
است. باید دید فرهاد مجیدی در آینده نه چندان دور پاسخی به این 
رفتار وریا )غیبت در ۲ جلسه نخست تمرینی( می دهد یا نه. شاید 
سناریوی بازگرداندن پژمان منتظری یکی از آن راهکارها باشد. با 
حضور پژمان بدون شک او کاپیتان استقلال خواهد بود و همین 

موضوع دست وریا را برای بسیاری از کارها می بندد. 
مجیدی در نخستین جلسه تمرینی استقلال، همه حرف های 
آخر را همان اول تمرین زد و اشاره داشت انضباط و جدیت برایش 
از هر چیزی بالاتر است. پیش تر برانکو با همین متد موفق شد از 
پرسپولیس، تیمی که در طول ۹ سال بیشترین ستاره را در اختیار 
داش��ت اما هرگز رنگ قهرمانی لی��گ برتر را بین فصول هفتم تا 

شانزدهم ندید، یک قهرمان بلامنازع بسازد.
فرمول برانکو برقراری نظم و عبور از بازیکن سالاری بود. از مهدی 
طارمی تا محس��ن مسلمان و رامین رضاییان را می شود به عنوان 
بزرگ ترین قربانیان نظم نوین برانکو یاد کرد. از سوی دیگر هواداران 
هم پس از اینکه دیدند حمایت از سرمربی برخلاف حمایت متعصبانه 

از ستاره )که ریشه در تصمیمات احساسی و خام دارد(، راه موفقیت 
را برای شان هموار می کند، علیه هیچ یک از رفتار های برانکو موضع 
منفی نشان ندادند. کنار گذاشتن و عبور از بازیکنی که این روزها 
موتور محرک اس��تقلال در جبهه راست این تیم به شمار می رود، 
ش��اید کار عقلانی و صحیحی نباش��د اما اگر مجیدی می خواهد 
تمام قد کنترل رختکن را در دست بگیرد تا بازیکنی با حربه بازوبند 
کاپیتانی قادر نباشد اعتراضاتی را سازماندهی کند، بهترین راهکار 

همین برخورد در نخستین گام است. 
فرهاد مربی جوان و بی تجربه ای به حساب می آید و اگر همین 
امروز نتواند اقتدارش را به بزرگ تر های تیمش ثابت کند آن وقت این 
نافرمانی به صورت کاملا هدایت شده به بازیکنان کوچک تر سرایت 
می کند و شاید شاهد بروز پدیده ای باشیم که پیام صادقیان در زمان 
حمید درخشان در پرسپولیس مشابهش را پیاده کرد، پس لازم است 
همین امروز فرهاد یک بار برای همیشه، ریشه این دست رفتارها را 
در تیمش بخشکاند. او بیش از آنکه مشکل فنی درون زمین داشته 

باشد باید با حواشی بزرگ اما نامرئی مبارزه کند. 
دیروز باند سفت ها بود که شفر را در یک قدمی جام به زمین زد 
و حالا باندهای دیگری که نه اسم دارند و نه به صورت گل درشت 
نمایان و دیدنی هستند. هر فردی در هر کسوتی اگر منافع خودش را 
بالاتر از منافع کلی تیم ببیند و برای رسیدن به خواسته اش، مجموعه 
را قربانی کند، بدون هیچ تردیدی، او بزرگ ترین مانع مجیدی برای 

جمع کردن غول حاشیه در استقلال است.
بی پولی و بدقولی های مالی پدیده ناخوشایندی است که حضورش 
ربطی به امروز و دیروز در فوتبال ما ندارد، هیچ تیمی هم در فوتبال 
ایران نیست که ادعا کند اسیر این معضل بزرگ نیست اما قهرمان 
در نهایت آن مجموعه ای است که موفقیتش را قربانی این دست 
اعتراض��ات و اعتصابات نکند. وریا غفوری ۲ روز متوالی در تمرین 
آبی ها حاضر نشد و دست آخر بعد از اینکه چهارشنبه شب پیامک 
بانک را در گوشی همراهش مشاهده کرد، روز پنجشنبه سر تمرین 
رفت! این مسیری بود که کاپیتان به کوچک ترها یاد داد. اگر فرهاد 
امروز مراقب رختکن تیمش نباشد شاید فردا اعتراضات دیگری را 
شاهد باشیم؛ مجموعه اقداماتی که برای متلاشی کردن هر تیمی 

کفایت می کند. 

غفوری در روزهایی که باید کنار کادر فنی می ایستاد
 به خاطر مطالبات مالی 2 روز تمرین را تحریم کرد

حواشی بی پایان یک کاپیتان
وریا غفوری تا باشگاه به حسابش پول واریز نکرد، در تمرینات شرکت نکرد
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